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► 76 Nevadí mi prihrával

Jako čert Uriáš je herec Jiří Dvořák 
jedním z hlavních protagonistů 

pohádky Anděl Páně, jejíž druhý díl 
boří dosavadní rekordy návštěvnosti 
kin. Jaké je to být už sedmnáctý rok 

v Divadle na Vinohradech? A proč svůj 
rozvod považuje za šťastný?
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a 62 Zákeřné geny
Rakovina postihne v průměru každého 
třetího Čecha. Není ukryta i ve vašich 
genech? Nejenom o dědičnosti zákeřné 
choroby hovoří primárka Zdeňka 
Vlčková, která se specializuje na 
odhalování geneticky podmíněných 
nemocí.

50 Záblesky 
divočiny
Jezdí po celém světě, 
aby zachytil divoká ’
zvířata v jejich y p
přirozeném prostředí. ř "*•
Mezinárodními porotami Д  : l í ľ
oceněný fotograf Petr *
Slavík představuje své 
snímky z expedic až do ^
nejzapadlejších koutů naší ^ 
planety. ,«Г

▼ 82 Filmový Ježíšek Bořivoj Zeman
Před 25 lety zemřel Bořivoj Zeman. Režisér, které 
nastartoval v tuzemsku mánii filmových pohádek, 
bez nichž si už Vánoce nedovedeme představit. Pyšná 
princezna, Byl jednou jeden král, Šíleně smutná princezna 
či Honza málem králem. A na vše dohlíží postava 
nevrlého revizora Gustava Anděla.

▲ 70 Hudba je sestra filmu
Slavný hudební skladatel Ennio Morricone se až letos dočkal 
Oscara za hudbu к filmu Osm hrozných. К oslavě tohoto úspěchu 
se coby dirigent vydá na turné, v rámci kterého se objeví i v Praze. 
Co na sebe prozradil v exkluzivním rozhovoru?


